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صفحه3

هرمزگان من- با همت قرارگاه مدینه منوره نیروی زمینی سپاه، دهها جوان اهل 
سنت ساکن جزایر هرمزگان به میهمانی امام رئوف مشرف شدند.

شهرام اسکندری با اشاره برگزاری ویژه برنامه فرهنگی در مشهد مقدس برای 
جمعی از جوانان اهل سنت جزایر هنگام و لارک و قشم، عنوان داشت: در این 
برنامه فرهنگی که در راستای تقریب و تقویت برادری میان شیعه و سنی صورت 
می گیرد، جوانان ضمن زیارت بارگاه آقا علی ابن الموسی الرضا، در ویژه برنامه 

های فرهنگی نیز حضور می یابند.
وی عنوان داشت: نیروی زمینی، مردم را به عنوان یکی از شاخصه های توان 
بودن  پایه  بر مردم  نیز همواره  برنامه های خود  دفاعی خویش می داند و در 

متنوع  های  مسؤولیت  ایفای  کنار  در  منوره  مدینه  قرارگاه  لذا  و  دارد  تأکید 
خویش در حوزه دفاعی و امنیتی بر اجرای برنامه های فرهنگی و وحدت بخش 

نیز در مناطق تحت پوشش خود اهتمام داشته است.
سرهنگ اسکندری خاطرنشان کرد: مشی ما مشی رهبری معظم انقلاب اسلامی 
و فرمانده کل قوا است و ایشان همواره بر وحدت میان اقشار مختلف مردم در 
راستای خنثی ساختن توطئه های دشمنان تأکید دارد و این حرکت در نیروی 
زمینی سپاه و در قرارگاه مدینه منوره با تدابیر فرماندهان به طور جدی پیگیری 
ایران  اقتدار  و  امنیت  در  مردم  نقش  و  وحدت  موضوع  به  ما  نگاه  و  می شود 

اسلامی نگاهی راهبردی است.

معادن فین به مسؤولیت اجتماعی خود
 عمل کنند

بــرای کمبــود دارو چــه بایــد کــرد؟
 هرمزگان من- با رأی نمایندگان منتخب دهمین دوره انتخابات اتاق بازرگانی، 
استان  بازرگانی  اتاق  جدید  رئیسه  هیات  هرمزگان،  کشاورزی  و  معادن  صنایع، 

هرمزگان تعیین شدند.
 اولین جلسه هیات نمایندگان اتاق بازرگانی،صنایع، معادن و کشاورزی هرمزگان 
با حضور اعضای منتخب برگزار و ترکیب پنج نفره اعضاء هیت رییسه جدید برای 

مدت چهار سال انتخاب شدند. 
بنابر این گزارش، ترکیب هیات رئیسه جدید اتاق هرمزگان شامل محمدرضا صفا 
به عنوان رئیس، حسن روحانی تازیانی به عنوان نائب رئیس اول، محمد آشینه 
به عنوان نائب رئیس دوم، سید علی هاشمی به عنوان خزانه دار و مهران نجاتی به 
عنوان منشی که به مدت چهار سال سکان هدایت اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و 

کشاورزی هرمزگان را در دست خواهند داشت. 
همچنین یادآور می شود مهرداد بازرگان، سیدمحسن بنی هاشمی، بدر دریابان، 
اسماعیل عمرانی، وحید تهمتن، عارف بستگانی، اسحاق بندانی، محمد ترکمانه، 

بازرگانی  اتاق  نمایندگان دور دهم  علی خمیسی و محسن عسکری عضو هیات 
هرمزگان هستند که در کنار هیات رییسه هدایتگر امورات اتاق بازرگانی هرمزگان 

خواهند بود.

هیات رئیسه جدید اتاق بازرگانی هرمزگان مشخص شد
هرمزگان من- یک متخصص داخلی پیشنهاد داد تا ضمن تقویت نظارت بر توزیع 
دارو، شورای هماهنگی بیمارستان های مرکز هرمزگان تشکیل تا موجودی دارویی 

به اشتراک گذاری شود.
غلامعباس مومنی در گفت وگویی رسانه ای برای حل مشکلات دارویی در استان 
اظهار کرد: کمبود دارو در استان وجود دارد و باید حتما سیستم نظارتی تقویت شود 
و سیستم نظارتی کنونی که در اختیار دانشگاه است، باید در قالب شورایی نظارتی 
متشکل از دانشگاه، سه بیمه حمایتی، سازمان بازرسی، نظام پزشکی، استانداری و ... 
تشکیل و بر دریافت دارو از مرکز، هم در توزیع در کم فروشی و زیاد فروشی و نیز 

در تقسیم دارو میان بیمارستان ها نظارت جدی تری اعمال شود.
وی افزود: برخی داروهای بیمارستانی باید به داروخانه های بیمارستانی تعلق گیرد 
تا کمبود آن احساس نشود و از سوی دیگر در فروش دارو نیز باید نظارت دقیقی بر 

داروخانه ها صورت گیرد تا داروخانه ها موجودی خود را نفروشند.

* پیشنهاد تشکیل شورای هماهنگی بیمارستان های 
مرکز هرمزگان

مرکز  های  بیمارستان  هماهنگی  شورای  تشکیل  پیشنهاد  طرح  با  مومنی  دکتر 
هرمزگان، خاطرنشان کرد: از این طریق روسای بیمارستان ها با هم موجودی دارویی 
خود را به اشتراک بگذارند. علاوه بر این انبارهای دارویی استان باید تقویت شود تا 
انبارهای اصلی شرکت های مادر در تولید دارو در هرمزگان نیز استقرار پیدا کنند 
و زمین مناسب به شرکت ها برای احداث انبار دارویی تعلق گیرد تا سهمیه دارویی 
استان به کرمان داده نشود و ما مجبور باشیم از کرمان، داروی خود را تأمین کنیم.

مدیرکل مدیریت درمان تأمین اجتماعی، بضاعت محدود داروخانه ها در تأمین دارو 
را نیز مورد اشاره قرار داد و گفت: بیمه ها باید کمک کنند تا هزینه های بیمه ای 

در زمان سریع تری به داروخانه ها پرداخت شود تا داروخانه ها زمین گیر نشوند.

* صدور نسخه الکترونیک جدی گرفته شود
این متخصص داخلی تأکید کرد: مصوبه قانونی صدور نسخه الکترونیک کمتر مورد 
توجه قرار می گیرد و این در حالی است که می توان با کمک نظام پزشکی، تمدید 
با بیمه ها کرد تا نسخه های الکترونیک سامان  پروانه طبابت را منوط به قرارداد 

بیشتری بگیرند.
به  ساماندهی  کلید  شاه  الکترونیک،  نسخه  به  توجه  کرد:  اضافه  همچنین  مومنی 
می  دریافت  الکترونیک  نسخه  پزشک،  از  بیمار  وقتی  که  چرا  است  دارو  وضعیت 
کند، عملا از سهمیه ارز دارویی خود استفاده می برد و دولت نیز تکلیف خود را به 

خوبی می فهمد.

اضافی  داروی  نوشتن  از  پرهیز  زمینه  در  پزشکان   *
توجیه شوند

وی، توجه دادن پزشکان به پرهیز از نوشتن داروهای اضافی برای بیماران را نیز در 
مهار کمبود دارو بسیار موثر دانست و خاطرنشان کرد: این طرح در تأمین اجتماعی 

اکنون در حال اجراست.

* ایجاد مرکز اطلاع رسانی دارویی اهمیت دارد
مدیرکل مدیریت درمان تأمین اجتماعی هرمزگان اضافه کرد: ایجاد یک مرکز اطلاع 
رسانی موجودی دارویی نیز اهمیت فراوانی دارد تا بیماران بتوانند با این مرکز تماس 
گرفته و از محل یافتن داروی مشخصی اطلاع کسب کنند و این امکان را به صورت 

آنلاین در اختیار مردم قرار دهیم.
اجتماعی موفق شدیم مطالبات   تأمین  ما در  پایان عنوان داشت:  دکتر مومنی در 
پزشکان بخش خصوص مطب ها را تا پایان اسفند پرداخت کنیم و فقط فروردین ماه 

پرداخت نشده و در این زمینه به روز هستیم.
وی از پیگیری ها و اهتمام جدی استاندار هرمزگان در این زمینه قدردانی و جدیت 
در ساماندهی وضعیت دارو در استان را مورد تأکید استاندار خواند و بیان داشت: 
انسجام در اجرای برنامه ها می تواند سبب کاهش نگرانی مردم در زمینه دارو شود.
* منبع: فارس

جوانان اهل سنت به میهمانی امام رئوف رفتند

صفحه 4

بيش از بيش از 9595 درصد کارکنان پالايشگاه بندرعباس  درصد کارکنان پالايشگاه بندرعباس بوميبومي هستند هستند
مدیر توسعه منابع انسانی شرکت پالایش نفت بندرعباس:مدیر توسعه منابع انسانی شرکت پالایش نفت بندرعباس:

صفحـه2

اخلاق و وقت شناسی دو ویژگی روابط 
عمومی قوی است
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هرمزگان من- فرمانده نیروى دریایى سپاه گفت: 
اخلاق مدارى در رسانه ها اهمیت زیادى دارد. ما 
نباید خاکریز خودى و دشمن را فراموش کنیم بلکه 
مى  موضوعات  از  درست  فهم  و  مسیرشناسى  با 
توان به تحلیل درست و آگاهانه جامعه کمک کرد.
روابط  همایش  در  تنگسیرى  علیرضا  سردار 
عمومى هاى این نیرو با یادکردى از تمامى شهداى 
دلاور ایران اسلامى بخصوص 803 شهید نیروى 
دریایى و 8 شهید مدافع حرم نیروى دریایى سپاه، 
عنوان کرد: جا دارد در این مراسم از شهید حسن 
کشید  رادار لارك  در  زیادى  زحمت  که  دست یار 
نیز  رسید  شهادت  به  ماموریت  این  مسیر  در  و 
این  در  شهید  این  مکرم  خانواده  که  کنیم  یادى 
روابط  و  ارتباطات  روز  وى  دارند.  حضور  مراسم 
عمومى را فرصتى براى توجه به این سازمان مهم 
دانست و خاطرنشان کرد: روابط عمومى باید یک 
به  توجه  و  از مطالب مطرح شده  درك صحیحى 
متقابلى  درك  و  فهم  و  داشته  مخاطب  گیرندگى 
خلق کند.سردار تنگسیرى افزود: اخلاق مدارى در 
رسانه ها اهمیت زیادى دارد. ما نباید خاکریز خودى 
و دشمن را فراموش کنیم بلکه با مسیرشناسى و 

تحلیل  به  توان  مى  موضوعات  از  درست  فهم 
درست و آگاهانه جامعه کمک کرد.

میان  تقابل  ایجاد  سپاه،  دریایى  نیروى  فرمانده 
تأکید  و  دانست  دشمن  توطئه  را  مسلح  نیروهاى 
کرد: در موضوع توقیف کشتى هاى اخیر نیز مى 
کنند  ایجاد  اختلاف  سپاه  و  ارتش  میان  خواستند 
با حکم  اخیر کشتى ها در خلیج فارس  توقیف  اما 
قضایى بوده است و سپاه و ارتش برادرانه در کنار 

یکدیگر در خدمت امنیت و اقتدار کشور هستند.
وى گفت: تنگه هرمز دو آبراه دارد که تامین امنیت 
آن یکى با ایران و دیگرى با عمان است و لذا ما در 
صیانت از حریم کشورمان با اقتدار عمل مى کنیم.

سردار تنگسیرى بر تقویت اخلاق در رسانه ها تأکید 
و وقت شناسى، عملکرد همه جانبه، فداکارى و از 
خودگذشتگى، تقویت تحمل و تقویت قدرت ذهنى 
و کلامى و ایجاد ارتباط دوستى از دیگر مولفه هاى 
گفت:  و  برشمرد  رسانه  و  عمومى  روابط  در  کار 
مردم ما صاحب این کشور هستند و باید مسائل را 

صادقانه با مردم مطرح کرد. 
وى در بخش دیگرى از اظهارات خود به ناوگروه 
86 نیروى دریایى ارتش و عظمت کار انجام شده 

در این ناوگروه و دیگر ناوگروههاى اعزامى اشاره 
و بیان داشت: شکوه کارى که نیروى دریایى ارتش 
در ناوگروه 86 رقم زده بسیار ارزشمند است و دور 
زدن شاخ آفریقا و طى کردن تلاطم هاى دریایى و 
عبور از اقیانوس ها کار بسیار بزرگى است که باید 

به عنوان افتخار ملى ثبت و ضبط شود.
دنا  ناو  رزم  عملکرد  سپاه،  دریایى  نیروى  فرمانده 
در امواج سنگین اقیانوس را بسیار خوب برشمرد و 
آن را ساخته دست فرزندان این ملت عنوان کرد 
که با وجود تحریم ها توانستند ناوى بسازند که در 
سهمگین ترین روزهاى اقیانوس آرام، دل آبها را 

شکافته و در تلاطم ها به پیش رفته است و این 
افتخار بزرگ را بوجود آورد.

سردار تنگسیرى گفت: هیچ فاصله اى میان ارتشى 
با  باید  و  ندارد  وجود  کشور  از  دفاع  در  سپاهى  و 
را  آنان  حرکت  دریادلان،  این  از  گرم  استقبال 
افتخار ملى بدانیم. ما به کورى دشمنان، سربازیم 
و تحت اوامر رهبرى هستیم و دشمنان بداننید که 
نمى توانند بین سپاه و ارتش فاصله اى ایجاد کنند.

مهدى  هاى  تلاش  از  برنامه  این  از  بخشى  در   
خسروى مدیر دفتر خبرگزارى فارس در هرمزگان 

نیز با اهداى لوحى تجلیل شد.

هرمزگان  محاسبات  دیوان  مدیرکل  من-  هرمزگان 
در  ارزان  بسیار  یا  و  رایگان  طور  به  زمین  واگذارى  از 
براى  افراد  برخى  و  دانشگاه ها  برخى  به  کیش  جزیره 
این  از  برخى  از  گفت:  و  کرد  انتقاد  سرمایه گذارى 
واگذارى ها سال ها مى گذرد و هیچ اقدامى در آنها نشده 

است.
ابراهیم مرادیان درباره سفر به جزیره کیش و بازدید از 
برخى پروژه هاى سرمایه گذارى و نیمه تمام عمرانى در 
این جزیره عنوان کرد: باید تلاش همگانى صورت گیرد 
تاموانع موجود در مسیر سرمایه گذارى داخلى وخارجى 
درجزیره کیش برطرف گردد ودیوان محاسبات در بحث 
تسهیل درسرمایه گذارى در کیش رویکرد حمایتى ومانع 

زدایى دارد.
وى افزود: برخى اتفاقات مهم در زمینه واگذارى اراضى 
سازمان درسنوات قبل صورت گرفته ودیوان محاسبات 
نیز به این موضوع ورود خوبى داشته بطوریکه مشخص 
شده تعدادى از اراضى با قیمت نازل در حد رایگان به 
بعد  لیکن  و  واگذار شده  دانشگاههاى مختلف کشورى 
متاسفانه  اتمام مهلت ساخت،  و  زیاد  از گذشت سالیان 

بعضا  یا  و  نگرفته  صورت  اقدامى  اصلا  یا  تاکنون 
فاقد  که  باشد  تا15درصد مى  در حد 10  آنها  پیشرفت 
توجیه است ومى بایست سریعا نسبت به تعیین تکلیف 

جهت تمدید مهلت ساخت ویا فسخ قرارداد اقدام شود.
مدیرکل دیوان محاسبات هرمزگان همچنین ادامه داد: 
واگذارى زمین رایگان و یا بسیار نازل، در مورد بخش 
موارد  در  بطوریکه  دارد  مصداق  وفور  به  نیز  خصوصى 

بسیار  هاى  نرخ  با  قبل  سنوات  در  گذار  سرمایه  متعدد 
مورد  دوره  در  و  نموده  اقدام  زمین  اخذ  به  نسبت  نازل 
تعهد، به تعهدات خویش عمل نکرده اما نسبت به فسخ 
نشده  اقدام  موصوف  اراضى  تکلیف  تعیین  و  قرارداد 
اینکه شیوه و زمان نرخ گذارى، بررسى مدارك  ضمن 
احراز صلاحیت مالى و اقتصادى سرمایه گذاران دربرخى 

موارد داراى ابهاماتى است.

تاسیس  و در حال  فرودگاه جدید  مرادیان در خصوص 
جزیره کیش نیز گفت: در دوره مدیریت جدید اقدامات 
این  فیزیکى  پیشرفت  در  تسریع  جهت  خوبى  بسیار 
فرودگاه صورت گرفته و امیدواریم با همین جدیت کار 
دنبال شود تا بزودى شاهد بهره بردارى کامل عملیاتى 
آن باشیم ضمن اینکه درزمینه احداث فاضلاب و تعمیر 
وتجهیز زمین چمن ورزشگاه المپیک و راه اندازى برخى 
که  گرفته  خوبى صورت  اقدامات  نیز  راکد  هاى  پروژه 

جاى تقدیر وتشکر دارد.
وى میزان مطالبات سازمان بابت واگذارى اراضى، صدور 
پروانه ساخت، فروش تراکم و ... انباشته شده و رقم قابل 
با یک  بایست  مى  سازمان  مسئولین  که  است  توجهى 
برنامه ریزى مناسب فکر اساسى براى وصول آنها کنند. 
ضمن اینکه درخصوص پیش فروش واحدهاى مسکونى 
و  فروش   پیش  زمینه  در  ابهامات  برخى  نیز  وتجارى 
سند  نحوه صدور  کار،  پایان  اخذ  نحوه  آن،  ثبت  نحوه 
که  دارد  وجود  آنها  وانتقال  وواگذارى  واحدها  مالکیت 
درحال پیگیرى قانونى جهت تعیین تکلیف آنها هستیم.

هرمزگان من- فرمانده نیروى دریایى ارتش گفت: دنیا 
360 ناوگروه  در  حاضر  بزرگمردان  ببیند  دارد  تمایل 
حماسه  این چنین  زنانى  و  خانواده  چه  حمایت  تحت 

مى آفرینند.
امیر دریادار شهرام ایرانى در گفت و گویى درباره نقش 
ناوگروه 360 در  نیروهاى حاضر در  و جایگاه خانواده 
تمایل  دنیا  داشت:  اظهار  آنان،  مأموریت  موفق  انجام 
دارد، ببیند که این بزرگمردان تحت حمایت چه خانواده 

و زنانى این چنین حماسه مى آفرینند.
استان کشور  از 29  ناوگروه 360  در  وى عنوان کرد: 
همرزمان ما حضور دارند و این یعنى 85 میلیون ایرانى 
همگام و هم دل با یکدیگر در این مسیر دریانوردى با 

تمامى قوا ایستادگى کردند.
کرد:  تصریح  همچنین  ارتش  دریایى  نیروى  فرمانده 

در  بار  نخستین  براى  که  بود  پدیده اى   360 ناوگروه 
طول تاریخ رخ داده و همه جهان را مبهوت خود ساخته 
فرهنگ  تا  کوشیدند  سفر  این  در  ما  فرزندان  است؛ 
ایرانى اسلامى را در گرداگرد این کره خاکى به نمایش 

با طى کردن  این فرزندان  ایرانى گفت:  امیر  بگذارند. 
مسیر  طولانى ترین  پیمودن  و  آرام  اقیانوس  عرض 
هزار   15 و  دریایى  مایل  هزار  جهان هشت  اقیانوسى 
کیلومتر در کنار اسکله ریودوژانیرو برزیل نماز جماعت 

را با اقتدار اقامه کردند و حتى در نماز جماعت شیعیان 
برزیل حضور یافتند و اصول فرهنگى و اعتقادى خود 

را در رأس قرار دادند.
وى با بیان این که تنها واژه اى که در مدح خانواده هاى 
کار  به  مى توان  دریادل  عزیزان  این  ستایش  و  صبور 
را  انقلاب  کلام  جان  که  است  «اسطوره»  واژه  برد، 
به  جهان  برابر  در   360 ناوگروه  در  ما  اسطوره هاى 
نمایش گذاشتند، خاطرنشان کرد: نقش خانواده ها در 

انجام این مأموریت ممتاز بود.
ناوگروه  به  (ملقب  ارتش  دریایى  نیروى   86 ناوگروه   
360) نخستین ناوگروه نداجا به شمار مى رود که طبق 
برنامه ریزى قرار است یک بار دور کره زمین را گردش 
کند. این ناوگروه از مهرماه سال گذشته مأموریت خود 

را آغاز کرده است.

گفت:  هرمزگان  معروف  به  امر  رهروان  مجمع  مقام  قائم  من-  هرمزگان 
تلاش هاى خوبى در مجموعه هاى تولید آب در جزیره قشم در جریان است 

تا به کمبود آب در غرب جزیره قشم پایان داده شود.
با حضور محمد پاینده و مهندس بلوکى مدیر آبفاى قشم نشست هم اندیشى  

تسریع در اجراى طرح آبرسانى به نواحى غرب جزیره قشم برگزار شد.
مناطق  مردم  آب  کمبود  مشکلات  تشریح  به  پاینده  محمد  دیدار  این  در 
مناطق  در  آب شرب  کمبود  گفت:  و  پرداخت  قشم  جزیره  غرب  روستایى 
براى مردم شده  فراوانى  بروز مشکلات  باعث  روستایى غرب جزیره قشم 
است به حدى که در نبود آب شهروندان مجبور هستند با هزینه کلان آب 
مورد نیاز خود را از تانکرهاى سیار خریدارى کنند، عده اى از اهالى نیز براى 
تامین آب رو به آب انبارها آورده و از این آب غیر بهداشتى استفاده مى کنند.

قائم مقام مجمع رهروان امر به معروف استان در ادامه افزود: مشکل کمبود 
آب در بیشتر مناطق قشم احساس مى شود اما مدتهاست که در غرب جزیره 
قشم مردم با نبود آب شرب مواجه هستند از این رو انتظار مى رود با پیگیرى 
جناب پیغامى مدیر عامل منطقه آزاد قشم و مسئولان استانى و کشورى این 

مشکل مهم هر چه زودتر مرتفع شود.
در این نشست بلوکى مدیر اداره آبفاى قشم درباره اقدامات انجام شده در راه 
اندازى آب شیرین کن روستاى باسعیدو توضیحاتى ارائه و گفت: طى چند 

ماه آینده و با تکمیل این طرح قادر خواهیم بود آب شرب پایدار را براى  15
روستاى غرب قشم تامین کنیم.

در ادامه نیز قائم مقام مجمع رهروان امر به معروف استان هرمزگان همراه 

با مدیر آبفاى جزیره قشم از طرح در حال احداث مجتمع آب شیرین کن 
روستاى باسعیدو بازدید کردند.

کن  شیرین  آب  اندازى  راه  پیمانکار  شرکت  از  زاده  محمد  بازدید  این  در 

توضیحاتى در زمینه تکمیل این طرح به حاضرین ارائه و افزود: آب شیرین 
کن روستاى باسعیدو با حجم 4 هزار متر مکعب توانایى تامین آب این منطقه 

و روستاهاى غرب قشم را دارد.
محمد زاده افزود: تا کنون بیش 75میلیارد تومان بابت پیشرفت این طرح 
هزینه و بخش عمده اى از تجهیزات آب شیرین کن نصب شده است و تا 

چند ماه آینده این طرح وارد مدار مى شود
وى سپس  به موضوع تامین برق، آب شیرین کن باسعیدو اشاره کرد و گفت: 
انتقال 11 نیاز به احداث یک خط  این طرح  تامین برق دو مگاواتى  براى 
کیلومترى است که با پیگیرى مسئولان امر اعتبار اجراى آن تامین شده و 

بزودى شرکت پیمانکار اجراى خط انتقال برق را  شروع خواهد کرد.
به  امر  رهروان  مجمع  مقام  قائم  پاینده  محمد  نیز  بازدید  این  خاتمه  در 
داشت:  بیان  شده  انجام  اقدامات  از  استقبال  با   هرمزگان  استان  معروف 
انجام شده طرح آب شیرین کن  اگرچه طبق وعده مسئولان و مشاهدات 
روستاى باسعیدو تا چند ماه آینده وارد مدار مى شود با این حال بنا داریم در 
جهت پیگیرى و تسریع بیشتر در اجراى این طرح و رفع مشکل کم آبى در 
سطح جزیره قشم بزودى نشستى با مسئولان وزارت نیرو داشته باشیم تا 
انشاالله هر چه سریعتر مردم غرب جزیره قشم به آب شرب پایدار دست یابند.

دلنوشته دختر شهید اخیر 
فراجا با سردار رادان

 مگر م� شود قلب تاریخ شد 
و نبود؟

انتظامى  کل  فرمانده  رادان  احمدرضا  سردار  من-  هرمزگان 
کشور به استان هرمزگان سفر کرد، در ابتداى ورود وى، فرزند 
شهیدسعید مریدى به نمایندگى از خانواده معظم شهدا ضمن 

خیرمقدم، دلنوشته اى را قرائت کرد.
سردار احمدرضا رادان به استان هرمزگان سفر کرد تا فرمانده 

جدید انتظامى هرمزگان را معرفى کند.
اخیر  شهید  مریدى  سعید  شهید  فرزند  وى،  ورود  ابتداى  در 
با مواد مخدر  انتظامى هرمزگان ( رییس پلیس مبارزه  نیروى 
خیرمقدم،  ضمن  شهدا  معظم  خانواده  از  نمایندگى  به  رودان) 

دلنوشته اى در محضر فرمانده فراجا خواند.  
ورود  ابتداى  در  که  مریدى  سعید  شهید  فرزند  دلنوشته  در 
فرمانده کل انتظامى کشور به این استان خوانده شد، آمده است:

 بسم رب شهداء و الصدیقین
جمهورى  انتظامى  کل  محترم  فرمانده  رادان  احمدرضا  سردار 

اسلامى ایران و همرزم شهیدان،  
سلام علیکم  

من، الهه مریدى فرزند شهید فراجا سعید مریدى به نمایندگى از 
خانواده معظم شهداء، حضور مبارك و پرخیر و برکت حضرتعالى 
ابد  تا  حافظان  استان   ، استان هرمزگان  به  را  هیئت همراه  و 

خلیج فارس و دیار دریا دلان گرامى مى دارم.  
به  به وسعت دشت،  بزنم  واژه اى حرف  از  سردار مى خواهم 
استوارى کوه، به بلنداى آسمان و به قداست عشق.مى خواهم 
دل نوشته بخوانم، حرفهاى دلم را بگویم، به پدرى که به زعم 
خیلى ها نیست، اما براى من هست، مى خواهم از پدرم حرف 
بزنم، واژه اى که شاید براى خیلى ها فقط یک واژه است و 
براى بعضى ها همان هم نیست اما براى من و فرزندان شهداء 
چیزى بیشتر از یک واژه است، چیزى شبیه زندگیست. اصلا ً 

نه، خود زندگیست.
ندیدنش را شاید بتوانى بپذیرى اما نبودنش را هرگز!

مگر مى شود قلب تاریخ شد و نبود؟! مگر نه اینکه شهدا قلب 
تاریخ اند؟

حضور توعین الیقین من است پدر عزیزم.
سردار، اکنون 36 روز است دست تقدیر مرا از نعمت برخوردارى 
بغض  این  و  ساخته  محروم  پدرى  گرم  آغوش  و  محبت  از 
شما  به  بود،  خواهد  همراهم  همواره  دیدار  حسرت  و  سنگین 
و پدر عزیزم قول مى دهم که کوچکترین سستى را در اراده و 
گام برداشتن در مسیر وصیت نامه شهداء که همان پشتیبانى از 

ولایت فقیه و ارزش هاى انقلاب اسلامى است دریغ ننمایم.
خاصه  عنایات  و  توجهات  سایه  در  متعال  خداوند  است  امید 
حضرت ولى عصر(عج) و با رهبرى حکیمانه فرماندهى معظم 
کل قوا توفیق روز افزون براى شما و همکارانتان براى تحقق 

اهداف مقدس انقلاب اسلامى عنایت فرماید.
براى شادى ارواح شهداء صلوات...

فرماندهى  کارکنان  از  مریدى  سعید  شهید  دوم  سرهنگ   
مبارزه  اداره  رییس  و  رودان  شهرستان  در  هرمزگان  انتظامى 
با مواد مخدر فراجا در رودان بود که 20 فروردین ماه 1402

در درگیرى با اشرار قاچاقچى مواد مخدر به درجه رفیع شهادت 
رسید.

***
انهدام باند سازمان یافته قاچاق 

سلاح در بندرعباس توسط 
سربازان گمنام امام زمان(عج)

گمنام  سربازان  گفت:  بندرعباس  دادستان  من-  هرمزگان 
باند  یک  هرمزگان  اطلاعات  کل  اداره  در  زمان(عج)  امام 

سازمان یافته قاچاق سلاح را در بندرعباس متلاشى کردند.
به  که  عملیات  این  در  داشت:  اظهار  منش،  احمدى  علیرضا 
دستور مقام قضایى و با کار پیچیده اطلاعاتى این باند متلاشى 

و دو نفر از اعضاى باند شامل یک مرد و زن دستگیر شدند. 
37 کمرى،  سلاح  قبضه   18 عملیات  این  در  افزود:  وى 
براى  تلاش  شد،  کشف  فشنگ   550 از بیش  و  خشاب  تیغه 

دستگیرى دیگر اعضاى این باند قاچاق ادامه دارد. 
دادستان بندرعباس، عنوان کرد: دو متهم دستگیر شده تحویل 
رسیدگى  آن ها  پرونده  به  سرعت  به  و  شدند  قضایى  مقام 

مى شود. 
باند در تلاش بودند  این   احمدى منش تصریح کرد: اعضاى 
استان  به  کشور  شرقى  استان هاى  از  را  سلاح  مختلف  انواع 

هرمزگان وارد و از این طریق به دیگر استان ها قاچاق کنند.

خبر
اختصاص 850 میلیارد تومان 

تسهیلات اشتغال بنیاد برکت
 در هرمزگان

براى  تسهیلات  تومان  میلیارد   850 برکت  بنیاد  من-  هرمزگان 
اشتغالزایى در هرمزگان اختصاص داده است.

بندرعباس  در  بنیان  دانش  شرکت  یک  از  بازدید  در  ترکمانه  محمد 
گفت: امسال سرمایه گذارى ویژه اى براى تکمیل زنجیره آبزى پرورى 

در هرمزگان انجام مى شود.
محمد ترکمانه افزود: توجه ویژه در دو زنجیره اصلى یعنى زنجیره سبز 
بنیاد  اهداف  از  پرورى  آبزى  و  دریا  اقتصاد  آبى  زنجیره  و  کشاورزى 

برکت در استان هاى جنوبى کشور است.
وى بیان کرد: سال گذشته 700 میلیارد تومان تسهیلات براى سرمایه 

گذارى مستقیم اشتغالزایى در هرمزگان پرداخت شد.

***
کوتاه بودن عمر مدیریت در 

منطقه آزاد قشم مانعى بر سر 
راه توسعه است

هرمزگان من- امام جمعه اهل سنت بندرعباس گفت: کوتاه بودن عمر 
مدیریتى در این جزیره را مانعى بر سر راه توسعه این منطقه است.

شیخ یوسف جمالى در دیدار عادل پیغامى مدیرعامل منطقه آزاد قشم 
تا  باعث شده  قشم  جزیره  در  مدیریتى  عمر  بودن  پائین  کرد:  اظهار 

فرصت خدمت گذارى تاثیرگذار فراهم نشود.
کرد:  تصریح  قشم  جزیره  زیرساختى  مشکلات  به  اشاره  با  وى 
مشکلاتى از جمله آب که نقش زیادى در ماندگارى جمعیت روستایى 
اقدامات  زمینه  این  در  است  ضرورى  که  دارد  وجود  دارد،  توسعه  و 

لازم انجام شود.
بودن  استاندارد  عدم  همچنین  بندرعباس  سنت  اهل  جمعه  امام 
جاده هاى جزیره قشم را از دیگر مشکلات این جزیره دانست و گفت: 
این موضوع باعث شده تا متاسفانه افراد زیادى در اثر تصادفات جاده 

اى جان خود را از دست بدهند.
شیخ جمالى توجه به امکانات پزشکى جزیره را مهم توصیف کرد و 
آن  مدیرعامل  که  جدید  مدیریتى  دوره  در  دارند  انتظار  مردم  گفت: 
آن  از محرومیت هاى  و  داشته  آشنایى  اهالى جزیره   با  سال هاست 
اطلاع کامل دارد به جزیره نشینان خدمت کرده و کارهاى ماندگارى 

انجام دهند.
ظرفیت  از  تا  خواست  قشم  آزاد  منطقه  مدیرعامل  از  جمالى  شیخ 
نخبگان در این جزیره در پست هاى مدیریتى بویژه هیئت مدیره بهره 

ببرد تا باعث امیدآفرینى بین مردم این جزیره شود.
به گفته وى، در این زمینه تاکنون علیرغم وجود افراد توانمند، اقدام 
همکارى  فرصت  از  آزاد  منطقه  و  است  نشده  انجام  توجهى  قابل 

نخبگان جزیره بى بهره بوده است.
امام جمعه اهل سنت بندرعباس با بیان اینکه انتظار مردم از منطقه 
آزاد قشم بازگشت به رسالت اصلى خود است، گفت: منطقه آزاد قشم 
باید به سمت ایجاد زیرساخت هاى تجارى به ویژه صادرات و سرمایه 

گذارى خارجى حرکت کند.

*برنامه ویژه برای افزایش خدمت رسان� به 
مردم داریم

هرمزگان من- عادل پیغامى مدیرعامل منطقه آزاد قشم نیز در این 
ویژه  هاى  برنامه  افزود:  منطقه  این  هاى  برنامه  به  اشاره  با  دیدار 
ترغیب  براى  و  انجام شده  پزشکى  زیرساخت هاى  توسعه  براى  اى 
انجام  لازم  هاى  بینى  پیش  متخصص  پزشکان  خدمت  و  پزشکان 

شده است.
مدت  بلند  کارهاى  افزود:  جزیره  مردم  شناخت  به  اشاره  وى ضمن 
نیازمند سرمایه گذارى کلان است و از منطقه آزاد به تنهایى بر نمى 
آید اما با توجه به ارتباطاتى که در سطح ملى وجود دارد سرمایه گذارى 
خدمت  طعم  مردم  تا  شد  خواهد  انجام  خصوص  این  در  لازم  هاى 

مسئولین را بیشتر لمس کنند.
پیغامى ادامه داد، در حوزه آب، آموزش نیز برنامه هاى خوبى در دستور 
است که انتظار داریم سرمایه گذاران، خیرین و واقفین نیز در زمینه 

آب وارد میدان شوند.

خبـر سردار تنگسیرى: 

اخلاق و وقت شناس� دو ویژگ� روابط عموم� قوی استاخلاق و وقت شناس� دو ویژگ� روابط عموم� قوی است

سرکش� دیوان محاسبات از واگذاری رایگان زمین در کیشسرکش� دیوان محاسبات از واگذاری رایگان زمین در کیش

فرمانده نیروى دریایى ارتش: 

نقش خانواده ها در انجام مأموریت ناوگروه نقش خانواده ها در انجام مأموریت ناوگروه ٣٦٠٣٦٠ ممتاز بود ممتاز بود

تلاش های خوبی برای پایان دادن به بی آبی غرب قشم در جریان استتلاش های خوبی برای پایان دادن به بی آبی غرب قشم در جریان است
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اجتماعىاجتماعى

بنادر پیشان� رشد اقتصاد 
دریامحور هستند

هرمزگان من- مدیر بنادر و دریانوردى شهید باهنر و شرق هرمزگان، 
عملیات پیشبردى و راهبردى دریامحور در توسعه سواحل مکران را 
از مهم ترین فعالیت هاى سال جارى بنادر شهید باهنر و شرق استان 

اعلام کرد.
حمیدرضا محمدحسینى در نشست شوراى ادارى شهرستان بندرعباس 
به ریاست فرماندار بندرعباس که در بندر شهید باهنر برگزار شد، بنادر 
را عامل مهمى در جهت پیشبرد و ترقى اقتصاد دریا محور دانست و 

گفت: فعالیت هاى دریامحور در این سواحل افزایش مى یابد. 
وى با اشاره به دستاوردهاى مهم در حوزه دریایى و بندرى در سال 
گذشته ادامه داد: با توجه با چند منظوره بودن تمامى بنادر شرق استان 
جذب  جهت  در  عطفى  نقطه  بنادر  این  مسافرى،  و  تجارى  نظر  از 

سرمایه گذاران داخلى است. 
مدیر بنادر و دریانوردى شهید باهنر و شرق هرمزگان تصریح کرد: 
در سال پیش رو با استفاده از توان زیرساختى و ظرفیت هاى عملیاتى 
بنادر به ویژه در بنادر کوچک سواحل مکران شاهد رشد و ارتقا جایگاه 

در بازارهاى کشورهاى حوزه خلیج فارس خواهیم بود.
محمدحسینى تختى در پایان افزود: تلفیق بخش خصوصى و دولتى 
زمینه ساز توسعه و امتداد همکارى هاى دوجانبه بوده که مى توان در 

دوران تحریم هاى ناعادلانه از تهدید به فرصت هاى جدیدى رسید.

***
نواقص طرح فیبر نوری در 

بندر چارک برطرف شود

که  چارك  بندر  در  نورى  فیبر  طرح  اجراى  من-  هرمزگان 
چندى قبل خبر اجراى آن اعلام شد دچار نواقص و ایراداتى 

است که باعث گلایه و انتقاد شده است.
خبر  قبل  که چندى  چارك  بندر  در  نورى  فیبر  اجراى طرح 
اجراى آن اعلام شد دچار نواقص و ایراداتى است که باعث 

گلایه و انتقاد شده است 
شهر  اسلامى  شوراى  عضو  زارعى  حسن  باره  همین  در   
اجراى  کار  به  شروع  آغاز  از  قبل  داشت:  اظهار  بندرچارك 
فرماندار  مرادزاده  حضور  با  دربندرچارك  نورى  فیبر  خط 
محترم شهرستان بندرلنگه، رحیمى بخشدار شیبکوه، شهردار 
و  مسئولان  و  بندرچارك  شهر  اسلامى  شوراى  اعضاى  و 
طرح  مجرى  پیمانکار  بعنوان  پیشگامان  شرکت  کارشناسان 
برگزار  (بندرچارك)  شیبکوه  بخشدارى  درمحل  اى  جلسه 
گردید و مقرر شد اجراى خط فیبر نورى در همه سطح  شهر 
مسکونى  هاى  شهرك  و  محلات  تمام  شامل  بندرچارك 

صورت گیرد.
و  گرفته  انجام  ها  خیابان  سمت  یک  افزود:اکنون   زارعى 
اینکه  جعبه پست  نشده است ضمن  انجام  مقابل  در طرف 
زیاد  فاصله  با  منازل  اشتراك  نورى جهت گرفتن  فیبر  هاى 
از همدیگر نصب گردیده و استانداردهاى لازم رعایت نشده 
است و براى متقاضیان آن سمت خیابان بناچار باید از عرض 

خیابان  اقدام به سیم کشى کرد.
شرکت  متأسفانه  کرد:  بیان  چارك  شهر  شوراى  عضو 
پیشگامان به تعهدات خود بطور کامل  عمل نکرده و پایان 
عملیات اجراى پروژه اعلام نموده است درحالیکه قسمتى از 
شهر بدون اجراى خط فیبر نورى رها شده  است وعلت آن 

مشخص نیست.
زارعى ضمن تشکر از جبارى نماینده غرب استان در مجلس 
بعنوان  ربندرچارك  د  نورى  فیبر  خط  اجراى  پیگیرى  بابت 
مدیر  قویدل  از  همچنین  و  هرمزگان  استان  در  شهر  اولین 
پیگیرى ها،  بابت  استان  اطلاعات  فناورى  و  ارتباطات  کل 
افزود: امیدوارم ترتیبى اتخاذ شود تا عملیات اجراى خط فیبر 
نورى در تمام نقاط شهرانجام شود تا همه مردم بطور یکسان 
دسترسى به خدمات پهن باند از طریق خط فیبر نورى داشته 

باشند.

***
پایان تعمیرات اساس� یک 
سوپر نفتکش در بندرعباس

فراساحل  وصنایع  سازى  کشتى  مدیرعامل  من-  هرمزگان 
در  نفتکش  سوپرتانکر  یک  اساسى  تعمیرات  گفت:  ایران 

ایزوایکو پایان یافت و این کشتى راهى مأموریت خود شد.
تانکر  اساسى یک سوپر  تعمیرات  اظهار کرد:  سلمان ضربى 
تن  هزار   300 بر  بالغ  وزنى  با  اى  بشکه  میلیون   2 نفتکش 
فراساحل  صنایع  و  سازى  کشتى  مجتمع  در  روز   45 ظرف 

ایران به پایان رسید.
نفتکش  مالکان  براى  اقتصادى  نظر  از  که  این  بیان  با  وى 
ها تا 35 درصد صرفه اقتصادى در تعمیرات در داخل وجود 
دارد، عنوان داشت: با تعمیر هر سوپر تانکر نفتکش در داخل 

کشورمان تا 2 میلیون دلار ارز آورى نصیب کشور مى شود.
ضربى تأکید کرد: تعمیرات کشتى ها در ایزوایکو از بالاترین 
نظر  زیر  تعمیرات  و  است  برخوردار  لازم  استانداردهاى 
متخصصانى از سوى مالکان کشتى ها و بر اساس رده بندى 

هاى بین المللى انجام مى گیرد.

خبر

معادن فین به مسؤولیت اجتماعى 
خود عمل کنند

هرمزگان من- دبیر مجمع مطالبه گران بخش فین خواستار عمل کردن 
معادن مستقر در منطقه فین به مسؤولیت اجتماعى شان شد.

حسن پاسلار خواستارتشکیل جلسه شوراى معادن و تصویب یک 
درصد حاصل از فروش سنگ آهن معادن غرب فین در شوراى 

معادن شد.
چهار  در  است  موظف  استان  معادن  شوراى  داشت:  اظهار  وى 
بر  نظارت  ضمن  معادن  عالى  شوراى  مصوبات  و  قوانین  چوب 
از  قبل  پروانه  واگذارى  فروش  هرگونه  و  معدنى  ماده  استخراج 
بهره بردارى با رعایت ملاحظات زیست محیطى و حداقل تخریب 

منابع طبیعى اقدام کند.
برنامه  این که  در  بیان  با  دبیر مجمع مطالبه گران بخش فین 
بانکى وگردش مالى خرید و  ششم توسعه آمده است حسابهاى 
فروش معادن با رعایت ضوابط قانونى باید در استان هاى محل 
ذخایر معدنى انجام پذیرد، خاطرنشان کرد: فین بدلیل عدم وجود 
نقدینگى در منطقه، بانک هم ندارد و انتظار این است که معادن 
فین  به  را  مالى خود  بانکى و گردش  موجود در منطقه، حساب 
آنان، صاحب  مالى  گردش  ناحیه  از  مردم  لااقل  تا  کنند  منتقل 

بانک مستقلى شوند.
وى همچنین عنوان کرد: در مواردى که به دلیل بهره بردارى از 
معادن و فعالیت هاى صنایع معدنى خسارت هایى به اهالى ساکن 
در منطقه وبخش کشاورزى آنها برسد علاوه بر عوارض آلایندگى 
با تصویب شوراى معادن استان تا یک درصد فروش آنها پس از 
واریز به خزانه معین استان نزد خزانه دارى کل کشور به جبران 
خسارت هاى مذکور و در صورت وارد شدن آسیب هاى عمومى 
به فعالیتهاى بهداشتى، درمانى وعمرانى مورد نیاز منطقه در گیر 
اختصاص مى یابد. به همین دلیل از محیط زیست مى خواهیم 
که به وضعیت آلایندگى این معادن و آسیب هاى عمومى آنها 

نظارت کند.
دبیر مجمع مطالبه گران بخش فین خواستار اجراى قانون برنامه 
هرمزگان  استاندار  از  و  شد  استان  مسولین  توسط  توسعه  ششم 

خواست تا در این زمینه به خواسته مردم فین توجه شود.

***
کارت سوخت المثنى را از کجا 

پیگیرى کنیم؟

صف هاى طولانى این روزها در پمپ بنزین هاى هرمزگان 
کارت  نداشتن  از  حکایت  شب  هاى  نیمه  در  بخصوص 

سوخت توسط برخى از شهروندان دارد.
شهرهاى  از  برخى  در  ها  بنزین  پمپ  طولانى  هاى  صف 
هرمزگان بخصوص در نیمه هاى شب براى استفاده از کارت 
سوخت جایگاهها در حالى است که برخى از شهروندان از 
المثنى  یا درخواست براى صدور  نداشتن کارت سوخت و 
سخن مى گویند و مجبورند تا نیمه هاى شب براى سوخت 
گیرى با کارت سوخت جایگاهها که محدود هستند به پمپ 

هاى بنزین مراجعه کنند.

چه  المثن�  سوخت  کارت  پیگیری  برای  اما   *
و  صدور  استعلام  برای  راه�  چه  و  کرد  باید 

وضعیت آن وجود دارد؟
 محمد صادقى مدیر سامانه هوشمند کارت سوخت در این 
باره گفته راه هاى پیگیرى کارت سوخت المثتى و استعلام 
epolice. از طریق سایت  وضعیت آن به صورت آنلاین 

است.  ir
 براى این کار کافى است که به بخش پیگیرى کارت سوخت 
این سامانه مراجعه کنید و شماره پلاك و کد رهگیرى که 
در اختیارتان قرار گرفته است را وارد کنید تا به شما مرحله 
صدور نمایش داده شود همچنین مراجعه حضورى به همان 
مرکزى که درخواستتان را در آن ثبت کرده اید یکى دیگر 

از راه هاى پیگیرى کارت سوخت است.
 در مواردى ممکن است کارت سوخت شهروندان در جایگاه 
شناسایى،  از  پس  فرآیند  بهبود  جهت  که  باشد  جامانده 
سامانه  در  جایگاه  کارمندان  توسط  کارتها  این  اطلاعات 
جایگاهها  تجهیزات  خرابى  اعلام  برخط  سامانه  جیتیاس 
از  جامانده  هاى  کارت  لیست  در  جستجو  امکان  و  ثبت 
مدام  و  میسر  www.scs.niopdc.ir آدرس  طریق 
اطلاعات کارتهاى جامانده توسط اپراتور در این سامانه به 
روز مى شود و زمانى که اطمینان حاصل شد که کارت پیدا 
نمیشود مالک باید با مراجعه به دفاتر پلیس 10+ که در کل 
کشور بیش از 1000 دفتر پلیس وجود دارد مدارك هویتى 
مدارك ماشین و بیمه نامه را ارائه و در صورتى که مالک 

نیست باید با وکالت نامه اقدام کند.
پس از استعلام و تائید، کارت قبلى ابطال و سهمیه کارت 

به کارت جدید منتقل خواهد شد.
صادقى گفت: کارتهاى سوخت جامانده در جایگاه ها تا سه 
کارت  مدارك  با  مالک  مراجعه  در صورت  و  نگهدارى  ماه 

خودرو و کد ملى قابل تحویل است. 
و  نوشماره  سوخت  هوشمند  کارت  درخواست  متقاضیان   
المثنى براى پیگیرى از وضعیت درخواست کارت سوخت 
مراجعه کنند و یا سامانه یکپارچه  post.ir خود به درگاه

ارتباط با مشتریان 09627 تماس بگیرند.

خبـر

هرمزگان من- نماینده مردم بندرعباس در مجلس شوراى اسلامى گفت: 
با توجه به نیاز هرمزگان و صنعت فولاد کشور، توسعه فولاد هرمزگان یک 

ضرورت است.
اهمیت  به  اشاره  با  هرمزگان،  فولاد  شرکت  از  بازدید  در  آرامى  منصور 
اقتصادى استان هرمزگان، بیان داشت: استان هرمزگان یک استان صنعتى 
و فولادى است و براى توسعه این صنایع داراى موقعیتى استراتژیک است. 
وجود میادین متعدد گاز و نفت، قرار گرفتن در کنار دریاو دسترسى به آبهاى 
کشور  بزرگ  بنادر  وجود  کشتى سازى،  ویژه  به  دریایى  صنایع  وجود  آزاد، 
ازجمله شهید رجایى براى ترانزیت و… از مزیت هاى مهم استان هرمزگان 
به شمار مى روند ؛ لذا این استان در جهت افزایش و توسعه تولید فولاد در 

کشور هدف گذارى شده است.

* عملکرد قابل تحسین فولاد هرمزگان علیرغم
 کمبود برق

ادامه در خصوص  در  بندرعباس در مجلس شوراى اسلامى  نماینده مردم 
عملکرد قابل تحسین این شرکت در سال 1401 و عبور از ظرفیت اسمى 
از  هرمزگان  فولاد  شرکت  خوشبختانه  کرد:  عنوان  برق،  کمبود  وجود  با 
مجموعه هاى صنعتى بسیار کارآمد و به روز است که فعالیت خود را در زمینه 
انسانى  نیروى  اشتغال   ، فنى  بحث  در  و  داده  انجام  خوبى  به  فولاد  تولید 
و   داشته  چشمگیرى  فعالیتهاى  اجتماعى  مسئولیت هاى  بخش  در  بویژه  و 

با  توانسته است اهداف خود را محقق کند و به حمداالله شاهد هستیم که 
وجود محدودیت هاى برق و گاز که در سال گذشته صنعت فولاد را تحت 
تاثیر قرار داد این شرکت توانست با مدیریت بهینه از ظرفیت اسمى سالانه 

یک میلیون و 500 هزار تن خود عبور کند و این امر نیز قابل تقدیر است.
بر وجود صنایع مصرف کننده  تاکید  با  بندرعباس در مجلس  نماینده مردم 
ورق فولادى در استان هرمزگان به عزم فولاد هرمزگان بر اجراى طرح هاى 
و  گاز  نفت،  کشتى سازى،  بزرگ  صنایع  گفت:  و  کرد  اشاره  توسعه اى 
دارند.  نیاز  فولادى  ورق  به  و  واقع شده اند  استان هرمزگان  در  پتروشیمى 
انتظار  این رو احداث واحد نورد در فولاد هرمزگان یک ضرورت است.  از 
این است که فولاد هرمزگان بر اساس نیاز کشور و شرایط جغرافیایى، در 
حوزه طرح هاى توسعه اى هم در تولید تختال و هم در بخش نورد طرح هاى 
اجراى  براى  خوبى  تصمیمات  خوشبختانه  کند.  اجرا  را  جدیدى  توسعه اى 
طرح هاى توسعه اى در فولاد هرمزگان اتخاذ شده و امیدواریم که طرح هاى 

توسعه اى این شرکت هم در تولید تختال و هم در نورد اجرا شوند.

توسعه  برای  اجرایی  دستگاه های  هماهنگ�  لزوم   *
فولاد هرمزگان

آرامى در ادامه تاکید کرد : توسعه فولاد هرمزگان به کشور کمک خواهد کرد 
و با اجراى طرح هاى توسعه اى و تکمیل زنجیره فولاد در استان هرمزگان، 

شاهد رشد اقتصادى در استان هرمزگان و کشور خواهیم بود.
نماینده مردم بندرعباس در مجلس شوراى اسلامى تصریح کرد: نمایندگان 
مجلس به صورت جدى پیگیر اجراى طرح هاى توسعه اى فولاد هرمزگان 
هستند و  امیدواریم که با عنایت خداوند متعال و حمایت هاى دستگاه هاى 

مربوطه و متولى این طرح ها به زودى اجرایى شوند.

توسعه فولاد هرمزگان یک ضرورت است

هرمزگان من- دبیر کل کشورى جبهه مردمى گام دوم 
حل  و  سال  شعار  تحقق  کلید  گفت:  اسلامى  انقلاب 
مشکلات اقتصادى کشور، تولید ملى و تقویت آن است 
و ملتى که تولید ملى خود را با کیفیت به پیش ببرد، از 

بند تورم رهایى مى یابد.
تورم  مهار  و  تولید  رشد  کرد:  اظهار  بهروز  عارف 
آن مستلزم شناخت  بر  دارد که تسلط  بایستگى هایى 
جامعه  نیازهاى  و  اقتصاد کشور  از ظرفیت هاى  عمیق 
پیرامونى است و انتظار مى رود مدیران اجرایى در حد و 

اندازه این بایستگى ها ظاهر شوند. 
رویکردهاى  و  سیاسى  تحولات  به  باتوجه  افزود:  وى 
امیدوارکننده در عرصه هاى منطقه اى و جهانى انتظار 
و  ملى  مدیریتهاى  رویه  در  اساسى  تغییرات  مى رود 

محلى متناسب با شعار سال صورت بگیرد. 
همانند  اسلامى  انقلاب  فرزانه  رهبر  وى،  گفته  به 
سال هاى گذشته با نگاهى عالمانه و واقع بینانه، در پیام 
نوروزى خود با تمرکز بر مشکل اصلى کشور و به تبع 
آن مردم، شعار سال 1402 را (مهار تورم، رشد تولید) 
نام گذارى نمودند. معظم له، ضمن تشریح دستاوردها، 
مهم ترین معضل کشور در مقطع فعلى را مشکل اقتصاد 
در  بر مشارکت مردم  ایشان  دانستند.  و معیشت مردم 
عرصه هاى اقتصادى کشور تاکید ویژه داشتند. بنابراین 
سال هاى  شعار  در  تولید  موضوع  بر  راهبردى  تمرکز 

قوى  منطق  یک  داراى  آقا،  حضرت  سوى  از  گذشته 
که  است  این  آن هم  علت  و  است  تجربى  و  علمى 
کشور  اقتصادى  مشکلات  حل  اصلى  کلیدواژه  تولید 
ارکان  از  این حوزه  در  مردم  بخشى  و مشارکت  است 
اصلى تحقق بخشى اقتصاد مردم بنیاد و حل مشکلات 
اقتصادى کشور است.  دبیر کل کشورى جبهه مردمى 
امید  بسى  جاى  داد:  ادامه  اسلامى  انقلاب  دوم  گام 
است که در پرتو همت مسئولان عالى نظام و حمایت 
دولت  اقتصادى  برنامه هاى  از  مردم  آحاد  پشتیبانى  و 
خدمت گذار، سال 1402 سال عبور از این موانع و یا 
مهم،  این  تحقق  البته  که  باشد  آن  چشمگیر  کاهش 
داراى الزاماتى است که به زعم بنده و در نتیجه پایش 

دوم  گام  مردمى  جبهه  تخصصى  هاى  کارگروه  هاى 
انقلاب حاصل شده است.

دکتر بهروز اضافه کرد:  تحقق بخشیدن به اصل 44
همواره  که  بنیاد  مردم  اقتصاد  ایجاد  و  اساسى  قانون 
خامنه  امام  حضرت  رهبرى  معظم  مقام  تاکید  مورد 
اى بوده که جبهه مردمى گام دوم انقلاب اسلامى در 
تعاونى  تشکیل  به  اقدام  له  معظم  امر  به  گویى  لبیک 
و  استان ها  در  کشور  مقاومتى  اقتصاد  پیشگامان  هاى 
شهرستانها نموده و اولین اتحادیه استانى را نیز افتتاح 
در  تشکیل ستادى  با  کرد:  است.وى خاطرنشان  کرده 
وزارت صمت تمام کالاهاى وارداتى موردنیاز کشور که 
امکان تولید آن در کشور  ارزبرى بالایى دارند و فعلاً 

شرکت هاى  از  ویژه  حمایت  با  و  شناسایى شده  نیست 
تولید  براى  زیرساخت هاى لازم  و  زمینه ها  دانش بنیان 
این کالاها در کشور فراهم شود. تجربه ارزشمند تولید 
مطلب  این  گواه  کرونا  سخت  ایام  در  داخلى  واکسن 

است. 
انقلاب اسلامى در سال جدید  جبهه مردمى گام دوم 
اقتصاد  پیشگامان  بنیان  دانش  شرکت هاى  ایجاد 

مقاومتى کشور را در برنامه خود دارد 
تمام  واردات  باید  کرد:  تأکید  همچنین  بهروزى   
دارد  وجود  کشور  در  آن  تولید  امکان  که  کالاهایى 
از  بر حمایت  اصلى  برنامه  و  تمرکز  و  گردیده  محدود 
تولیدات داخل باشد که البته شرط توجه به ارتقاء کیفیت 
تولیدات داخلى نیز در این زمینه باید لحاظ شده و به 
طور همزمان با قاچاق کالا به عنوان یکى از مهم ترین 
موانع اثرگذارى تولید ملى، برخورد قاطع صورت پذیرد.

غیرضرورى،  و  پاگیر  و  دست  قوانین  اصلاح  وى،   
باهدف ترغیب مردم براى سرمایه گذارى در بخش هاى 
و  سوددهى  براى  آنان  به  اطمینان  و  تولیدى  مختلف 
برگشت پذیر بودن سرمایه آن ها را نیز مورد تأکید قرار 
داد و بیان کرد: برنامه ریزى عملى براى استفاده از تمام 
کشاورزى،  مختلف  بخش هاى  در  کشور  ظرفیت هاى 
منطقه  هر  بومى  باقابلیت هاى  متناسب   ... و  صنعتى 

(آمایش سرزمین) از جمله دیگر راهکارهاست.

دغدغه ها،  گفت:  هرمزگان  غرب  تعاونگران  خانه  رئیس  من-  هرمزگان 
مطالبات و مشکلات اعضاى تعاونى هاى لنجداران بندرلنگه و بندرکنگ را 
شنیدیم و در چهارچوب قانون تا حصول نتیجه از طریق دستگاه هاى مربوط 

پیگیرى هایى بعمل خواهیم آورد.
لنجداران  مشکلات  و  مطالبات  دغدغه ها،  داشت:  اظهار  شهابى  سناء 
بندرلنگه و بندرکنگ را شنیدیم و در چهارچوب قانون تا حصول نتیجه از 

طریق دستگاه هاى مربوط پیگیرى هایى بعمل خواهیم آورد.  
وى افزود: بیش از 120 فروند لنج بارى در بندرلنگه و بندرکنگ وجود دارد 
که اشتغالى بالغ بر 2هزارنفر را بصورت مستقیم و غیر مستقیم در این منطقه 

به وجود آورده اند که باید به این مقوله نگاه ویژه اى شود.

بخش  قانون   4 ماده  به  اشاره  با  هرمزگان  غرب  تعاونگران  خانه  رئیس 
اجراى  در  موظفند  وابسته  سازمانهاى  کلیه  و  دولت  شد:  یادآور  تعاونى، 
تعاونى  بخش  به  را  اولویت  مساوى  شرایط  در  خود  پروژه  هاى  و  طرحها 

بدهند و حال تعاونى هاى لنجداران نیز از این قانون مستثنى نیستند.
موظف  است،دولت  آمده  تعاونى  بخش  قانون   24 ماده  در  گفت:  شهابى 
است جهت تحقق اهداف مندرج در اصول 43 و 44 قانون اساسى وافزایش 
سهم بخش تعاون در اقتصاد ملى با رعایت ضرورتها و در قالب برنامه رشد 
و توسعه اقتصادى اجتماعى کشور شرایط و امکانات لازم را براى گسترش 
کمى و کیفى تعاونى ها به گونه اى که این بخش، نقش مؤثر در رشد و توسعه 
پیگیرى هاى خوبى  افزود:  پایان  در  آورد. وى  نماید،فراهم  ایفاء  اقتصادى 

طریق  از  وبندرکنگ  بندرلنگه  لنجداران  تعاونى هاى  مشکلات  حل  براى 
فرماندار شهرستان بندرلنگه در حال انجام است و امیدواریم سازمان بنادر و 
دریانوردى و گمرکات نیز تسهیلات لازم را براى فعالیت هاى بدون دغدغه 

و گره گشایى از مشکلات این قشر تلاشگر در نظر بگیرند.
رئیس خانه تعاونگران در پایان یادآور شد: خانه تعاونگران با هدف شناسایى 
براى  تلاش  و  تعاونى ها  در  مدیریت  بهبود  و  مشکلات  حل  به  کمک  و 
اجتماعى در  تعاونى و گسترش عدالت  توسعه بخش  به  سرعت بخشیدن 
تاسیس و  ایران  قوانین و مقررات جمهورى اسلامى  کشور در چهارچوب 

فعالیت مى کند.

آغاز  از  باغبانى سازمان جهاد کشاورزى هرمزگان،  مدیر  هرمزگان من-  
برداشت نوبرانه لیموترش در باغات استان خبرداد.

محمدرضا شیخ زاده در خصوص برداشت باغات مرکبات هرمزگان، افزود: 
46 درصد از اراضى باغى استان هرمزگان را مرکبات در برمى گیرد و این 

باغات 68 درصد از محصولات باغى را به خود اختصاص داده اند.
هکتار   290 و  هزار   78 هرمزگان  باغات  زیرکشت  سطح  داد:  ادامه  وى 
است. همچنین شهرستان رودان، قطب تولید لیموترش در استان هرمزگان 
است و 12 هزار هکتار باغ لیمو دارد و ارقام آن شامل «مکزیکن لایم»، 

«لیسبون»، «پرشین» و «خارکل» مى شود.
کشاورزى  قطب  رودان  شهرستان  اینکه  به  توجه  با  کرد:  بیان  شیخ زاده 

هرمزگان است و لیموترش تولید شده در این شهرستان داراى شهرت ملى 
است، لیموترش در این شهرستان در دو مرحله دست چین و کامل برداشت 
مى شود. در نتیجه صادرات لیمو «لیسبون» به کشورهاى عراق و حاشیه 

خلیج فارس انجام مى شود.
وى با بیان اینکه بیش از 25 سال است که استان با چالش بیمارى هاى 
درخت لیموترش ”جارووَك جادوگر“ مواجه است، خاطرنشان کرد: صیانت 
از باغات مرکبات به واسطه جایگزینى با ارقام مرکبات پیوندى شامل لیموى 
انجام شده  لیمو شیرین و پرتقال  نارنگى،  لیسبون، گریپ فروت،  پرشین، 

است.
که  است  مرکبات  خانواده  میوه هاى  از  یکى  ترش  لیمو  ایسنا،  گزارش  به 
کاشت و پرورش آن معمولا در آب و هواى مدیترانه اى انجام مى گیرد. در 
کشور ما قطب پرورش لیمو ترش در استان هاى مازندان، هرمزگان، کرمان 

و فارس قرار دارد.

کلید حل مشکلات اقتصادی «تولید» است

پیگیری مشکلات تعاون� های لنجداران بندرلنگه و 
بندرکنگ تا حصول نتیجه

آغاز برداشت نوبرانه لیموترش در شهرستان رودان
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هفته نامه

هرمزگان من- مدیر توسعه منابع انسانى شرکت پالایش نفت بندرعباس گفت: هم اکنون سه 
هزار و 735 نفر در قالب نیروهاى رسمى، قرارداد موقت و قرارداد مستقیم در این واحد صنعتى 

مشغول به کار هستند که بیش از 95 درصد آنان در رده هاى مختلف، نیروهاى بومى هستند.
اسحاق جعفرى در نشست با خبرگزارى هاى هرمزگان، با بیان اینکه هم اکنون سه هزار و 735

نفر در قالب نیروهاى رسمى، قرارداد موقت و قرارداد مستقیم در این واحد صنعتى مشغول به کار 
هستند که بیش از 95 درصد آنان در رده هاى مختلف، نیروهاى بومى هستند، اظهار کرد: از سال 
91 تا 1400تعداد 950 نفر از نیروهاى توانمند انسانى در مقاطع و رشته هاى مختلف تحصیلى 
مورد نیاز پالایشگاه نفت بندرعباس از طریق برگزارى آزمون استخدامى با اولویت داوطلبان بومى 

جذب و در این شرکت مشغول به کار شدند.
جدید  نیروى  نفر   60 جذب  بر  مبنى  مجازى  فضاى  در  شده  مطرح  مباحث  برخى  جعفرى 
پالایشگاه  این  از گذشته در  افرادى که  از  تعدادى  نادرست دانست و توضیح داد:  را  غیربومى 
مشغول به کار هستند و پیش از این نیز در طرح توسعه افزایش تولید و ارتقاى کیفیت بنزین 

مشارکت داشته و در این زمینه تجربه دارند در طرح توسعه جدید نیز همکارى مى کنند.
وى با بیان اینکه اولویت شرکت نفت جذب نیرو هاى بومى استان هرمزگان بود، افزود: باتوجه به 
اجراى طرح ملى ارتقاى کیفیت محصولات سنگین و افزوده شده به وسعت تاسیسات پالایشگاه 
تاسیسات روغن  و  بخار)  و  فرآیندى، جانبى(سرویس هاى آب،برق  با ساخت واحدهاى جدید 
هاى گروه 2 و 3 و به  منظور راهبرى واحدهاى جدید 2 هزار و 650نفر نیرو نیز ر چند مرحله 

جذب پالایشگاه مى شوند.
نیروها  جذب  روند  هرمزگان  دانشگاه  با  تفاهم نامه  انعقاد  و  همکارى  با  کرد:  عنوان  جعفرى 
پیشرفت خواهد کرد و اولویت جذب براى این تفاهم نامه با نیروى هاى بومى است و در صورتى 
که نیروى هاى مورد نیاز پالایشگاه در رشته هاى مورد نیاز در استان وجود نداشته باشند مجبور 

به جذب از خارج استان خواهیم شد.
مدیر توسعه منابع انسانى شرکت پالایش نفت بندرعباس ادامه داد: ما به دانشجویان و دانش 
آموزان همواره توصیه مى کنیم که رشته هاى فنى مورد نیاز کشور و استان را بخوانند تا استان 

از وارد کردن مدیر و تکنسین متخصص بى نیاز شود.
جعفرى گفت: رشته هاى علوم انسانى براى کار کردن در پالایشگاه ها مناسب نیستند لذا بیشتر 
افرادى که به ما براى استخدام مراجعه مى کنند، لیسانس و یا فوق لیسانس جغرافیا، تاریخ، 
حقوق و سایر رشته ها هستند که براى پالایشگاه کارآمدى ندارد از این رو تعبیه رشته هاى فنى 
و مهندسى، کاردانى، آموزش هاى صنعتى بهترین گزینه براى استخدام در مجموعه پالایشگاه 

نفت در سراسر استان هستند.
مثال  براى  هستند  متخصص  نیروهاى  دنبال  به  سرمایه گذاران  و  دار  سهام  کرد:  تصریح  وى 
کارخانه کک اسفنجى 2 هزار نفر نیرو فقط براى بخش تولید نیاز دارد،امید است تربیت رشته 

هاى دانشگاهى به سمتى برود که بتواند نیاز صنایع را برطرف سازد، سرمایه گذار با وجود نیروى 
متخصص سرمایه خود را بیمه مى کند.

جعفرى با بیان اینکه 60 درصد بنزین کشور در هرمزگان و بندرعباس تولید مى شود، ابراز کرد: 
پالایشگاه هاى متعددى در استان هرمزگان وجود دارد که هر کدام به نوبه خود سهمى در تولید 
فرآورده هاى نفتى دارند و پالایشگاه شهید سلیمانى، نگین مکران که در حال تاسیس اند هر 

کدام نیازمند نیرو هاى متخصصى هستند که در این مجموعه ها فعالیت کنند.
مدیر توسعه منابع انسانى پالایشگاه نفت بندرعباس تشریح کرد: من قول مى دهم که ظرف 

پنج سال آینده افراد با کاردانى برق، مکانیک،شیمى،ایمنى صنعتى تربیت شده در دانشگاه هاى 
استان هرمزگان جذب خواهیم کرد، افراد پس از اتمام سربازى با مدرك کاردانى به ما مراجعه 

کنند چرا که جذب انبوه با مدرك کاردانى صورت مى پذیرد.
وى عنوان کرد: خود من با کاردانى شیمى از دانشگاه هرمزگان توسط پالایشگاه بورسیه شدم و 

کم کم لیسانس و فوق لیسانس و دکترى بصورت تعلیقى را دریافت کردم.
بندرعباس احداث شده  جعفرى گفت: هنرستان شهید رجایى در جوار توسط پالایشگاه نفت 

است و صقر تا صد این مجموعه توسط نفت بندرعباس مدیریت خواهد شد.

وى با اشاره به اینکه در مجموعه پالایشگاه نفت بندرعباس بیشترین نیاز به جوشکاران است، 
تاکید کرد: قانون تجارت کلى در پالایشگاه این است که ما جذب رسمى نداریم و همه نیرو ها 

قراردادى و پیمانکارى هستند چون قانون بودجه به تسرى ندارد.
مدیر توسعه منابع انسانى پالایشگاه نفت بندرعباس خاطرنشان کرد: یک هزار و  668 نفر سمت 
سازمانى داریم که قبل از واگذارى هر 1668 نفر کارمند رسمى وزارت نفت بودند، از سال 90 به 
مرور که نیرو هاى وزارت نفت بازنشسته شدند نیروى قراردادى جذب شدند در حال حاضر نیرو 
350 نفر  هاى وزارت نفت 868 نفر در پالایشگاه مشغول فعالیت هستند که این تعداد تا 1410
از آنها بازنشست مى شوند و باز از نیروى هاى قراردادى از طریق دانشگاه بندرعباس جذب مى 

کنیم و جاى گذارى نیرو را انجام مى دهیم.
وى با تاکید بر اینکه در 15 سال آینده تعداد نیرو هاى وزارت نفت به صفر مى رسد، اضافه 
تماما  نیروهایش  نفت ستاره خلیج فارس   پالایشگاه  مانند  نیز  بندرعباس  نفت  پالایشگاه  کرد: 

قراردادى مى شود.
جعفرى ادامه داد: بخش دیگرى تبدیل وضعیت نزدیک به 2116 نفر پیمانکارى و شرکتى بودند 
بر خلاف اصل 44 قانون اساسى بزرگ تر کردیم، و این کار به علت ایجاد امنیت شغلى براى هم 

استانى ها و هم وطنان ما صورت گرفت.
مدیر توسعه منابع انسانى پالایشگاه نفت بندرعباس افزود: ما با اجراى طرح طبقه بندى مشاغل 
حقوق هاى نیرو هاى شاغل در پالایشگاه را افزایش دادیم، 3 هزار و 735 نفر مجموع نیرو هاى 
مشغول به کار در پالایشگاه است که آن 2650  نفر را امسال جذب خواهیم کرد که با جذب آنها 

به یک هلدینگ بزرگ تبدیل خواهیم شد.
جعفرى تاکید کرد: با اضافه کردن تعداد 2 هزار 116 نفر به پالایشگاه کار در حوزه منابع انسانى 
سخت تر از قبل شد،قبل  از این کار با 16 مدیرعامل و شرکت بود که آنرا آسان تر مى کرد و بعد 
از آن بدون اینکه شرکت و نیروى به ما اضافه شود براى رضاى خدا به کار گرفته شدند در آن 
موقع ایاب و ذهاب آنها با پیمانکار بود اما حالا ایاب و ذهاب این افراد با خود پالایشگاه است که 

توسط 189 دستگاه اتوبوس و مینى بوس انجام مى شود .
وى ادامه داد: ما در اینجا خودمان را خادمان له این کارگران و تکنسین ها مى دانیم، و در دوره 
هاى اغتشاشات آیا شما خبرى مبنى بر اعتصاب از مجموعه نفت بندرعباس شنیدید؟ البته که 

خیر چرا که معیشت و مشکلات پرسنل خود را در اولویت خود قرار مى دهیم.
جعفرى عنوان کرد: 2 هزار 600 نفر فقط در اوج اغتشاشات وارد پالایشگاه شدند که به صورت 
آموزشى و موقت آمده بودند، اگر ما بتوانیم این نیروى هاى اور حال را تقویت کنیم مى توانیم در 
پالایشگاه ها رونق ببخشیم، پالایشگاه هاى نفت ستاره، لاوان و.. همگى نیرو هاى چرخشى اور 

حال دارند که با حقوق و مزایاى عالى و بیمه در حال خدمت هستند.

مدیر توسعه منابع انسانى شرکت پالایش نفت بندرعباس:

بيش از بيش از 9595 درصد کارکنان پالايشگاه بندرعباس  درصد کارکنان پالايشگاه بندرعباس بومیبومی هستند هستند

هرمزگان من- با حضور تجلى نیا، مدیرکل امور تربیتى مشاوره و مراقبت در 
امور  و  ریزى  برنامه  اجتماعى و خانم دکتر فضائلى معاون  برابر آسیب هاى 
مشاوره وزارت آموزش و پرورش،مرکز مشاوره و خدمات روانشناختى هرمزگان 
از مسئولان کشورى و  با حضور جمعى  بالغ بر 20 میلیارد ریال  اعتبارى  با 

استانى در شهر بندرعباس افتتاح شد.
با حضور تجلى نیا و خانم فضائلى معاون برنامه ریزى و امور مشاوره وزارت 
با  هرمزگان  استان  روانشناختى  خدمات  و  مشاوره  مرکز  پرورش،  و  آموزش 
اعتبارى بالغ بر 20 میلیارد ریال با حضور جمعى از مسئولان کشورى و استانى 

در شهر بندرعباس افتتاح شد.
افتتاح مرکز مشاوره و خدمات  قویدل مدیرکل آموزش و پرورش هرمزگان، 
روانشناختى را از جمله اقدامات مهم و تاثیرگذار دانست و عنوان کرد آسیب 
دغدغه مندى  نظام  مسئولین  براى همه  اخیر  اجتماعى طى چند سال  هاى 
ها  آسیب  از  پیشگیرى  باعث شده  باعث  موضوع  و همین  است  کرده  ایجاد 
مسیر جدیدى را در پیش گرفته و اقدامات موثرى در آموزش و پرورش اتفاق 

افتاده است.
اجتماعى در دانش  از آسیب هاى  لزوم پیشگیرى  به  اشاره  با  وى همچنین 
آموزان خاطرنشان کرد دانش آموزان به دلیل حساسیت هاى سنى و ویژگى 
هاى رشدى در معرض آسیب هاى بیشترى قرار دارند، در همین راستا تأکید 

بر اقدامات پیشگیرانه داشت.
مدیرکل آموزش و پرورش استان هرمزگان  بر نقش مراکز مشاوره و خدمات 
خدمات  همچنین  و  درمانى  مداخلات  و  ارجاع  شناسایى  در  روانشناختى 
مددکارى جهت کاهش آسیب هاى اجتماعى تاکید داشت، در همین راستا 

توسعه و تجهیز مراکز مشاوره را از اولویت هاى کارى اداره آموزش و پرورش 
استان هرمزگان دانست.

 در پیشبرد اهداف مذکور مراکز مشاوره و خدمات روانشناختى در 19 منطقه 
استان هرمزگان با اعتبارى بالغ بر 24 میلیارد ریال راه اندازى و تجهیز گردید.
وى ضمن بیان اینکه از ابتداى سال تحصیلى تا کنون بیش از 13700 مراجع 
از مراکز مشاوره  سطح استان خدمات تخصصى و رایگان دریافت کردند، اظهار 
داشت بالغ بر 2811 مشاوره تلفنى نیز در بستر خط ملى نماد، اورژانس دانش 

آموزى صورت گرفته است.
خط 1570 به صورت شبانه روزى و در دو نوبت صبح و عصر، توسط مشاورین 

متخصص آماده ارائه خدمات روانشناختى مى باشد.
در ادامه تجلى نیا مدیر کل امور تربیتى مشاوره و مراقبت در برابر آسیب هاى 
اجتماعى ضمن تشکر و قدردانى از مدیر کل آموزش و پرورش استان هرمزگان 
در همراهى و پشتیبانى جهت توسعه و تجهیز مراکز مشاوره بر اهمیت نقش 

این مراکز در کاهش آسیب هاى اجتماعى تأکید کرد.
تجلى نیا افزود در مرکز مشاوره و خدمات روانشناختى،  مشاوران و روانشناسان 
دانش  روان  ارتقاء سلامت  ساز  زمینه  که  دارند  فعالیت  مجربى  و  متخصص 

آموزان استان شده اند.
روانشناختى،  خدمات  و  مشاوره  مرکز  افتتاح  آیین  در  است  ذکر  به  لازم 
نمایندگان سایر دستگاه هاى اجرایى از جمله، استاندارى، بهزیستى،  کمیته 
امداد امام خمینى (ره)، دانشگاه علوم پزشکى دانشگاه فرهنگیان، ستاد مبارزه 

با مواد مخدر، اداره کل ورزش و جوانان و نیروى انتظامى حضور داشتند.

ثاراالله  از حضور گروه جهادى درمانى  امداد استان هرمزگان  هرمزگان من- مدیرکل کمیته 
ارائه خدمات پزشکى و دندانپزشکى رایگان به نیازمندان شهرك پیامبر اعظم (ص) شهر  و 

بندرعباس در قالب قرارگاه مردم خبر داد.
حمید باسره از استقرار بیمارستان صحرایى و ارائه خدمات پزشکى و دندانپزشکى در شهرك 
پیامبر اعظم (ص) شهر بندرعباس خبر داد و گفت: با همکارى استاندارى هرمزگان، کمیته 
امداد، دانشگاه علوم پزشکى هرمزگان، پالایش نفت آفتاب، سپاه پاسداران و پایگاه مقاومت 
بسیج، گروه جهادى درمانى ثاراالله در شهرك پیامبر اعظم (ص) شهر بندرعباس به مدت 3

روز مستقر و به نیازمندان خدمات رایگان پزشکى و دندانپزشکى تخصصى ارائه مى کنند.

و  پزشکى  خدمت  ارائه  به  اردیبهشت   28 الى   26 از  پزشکى  تیم  این  اینکه  بیان  با  باسره 
دندانپزشکى به نیازمندان دارند، افزود: گروه جهادى درمانى ثاراالله خدمات درمانى شامل: ارائه 

خدمات رایگان دندانپزشکى، پزشک عمومى، پزشک داخلى، متخصص زنان، متخصص قلب و 

عروق، متخصص اطفال ، روان پزشک و مشاور بوده است.

هاى  خانواده  به  خدمت  این  درصد   70 شد:  یادآور  هرمزگان  استان  امداد  کمیته  مدیرکل 

تحت حمایت کمیته امداد و 30 درصد به سایر نیازمندان توسط این گروه جهادى درمانى 
ارائه مى شود.

هرمزگان من- مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان در بازدید فرماندار بندرعباس از 
پروژه آبرسانى شمال بندرعباس از تسریع در اجراى عملیات جدید آبرسانى به 10 روستاى 
شمال بندرعباس و صنایع مستقر در شهرك هاى صنعتى شماره یک و دو بندرعباس خبر 

داد.
عبدالحمید حمزه پور با بیان اینکه شرکت آب و فاضلاب هرمزگان در راستاى رفع نیازهاى 
ساکنان روستاهاى شمال بندرعباس و همچنین در راستاى تحقق شعار سال که رهبر معظم 
انقلاب تاکید زیادى بر آن دارند، عملیات آبرسانى به این مناطق در دستور کار خود قرار داده 
که با تکمیل آن علاوه بر بهره مندى 10 روستاى مسیر و شهرك هاى صنعتى شماره یک 

و دو، جمعیتى بالغ بر 15 هزار و 200 نفر در افق طرح از این خط تامین آب خواهند شد.
وى افزود: در حال حاضر از مجموع 35 کیلومتر پیش بینى شده این طرح، 16,5 کیلومتر 
انجام شده است که پروژه فعلى با اجراى 7,5 کیومتر خط انتقال تا مخزن 2 هزار متر مکعبى 
خط الراس اجرا خواهد شد که آب مورد نیاز 10 روستاى یاد شده به همراه شهرك هاى 
صنعتى و تیپ امام سجاد(ع) از مخازن واقع در داماهى بندرعباس و از طریق ایستگاه پمپاژ 

چهچکور تامین مى شود.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان اعتبار مورد نیاز براى تکمیل این طرح را یکهزار و 
50 میلیارد ریال عنوان کرد و تصریح کرد:سال گذشته براى اجراى این پروژه مبلغى بالغ بر 

90 میلیارد ریال تخصیص داده شد.
حمزه پور در تشریح دیگر اقدامات انجام شده براى تکمیل این پروژه گفت: در حال حاضر 
عملیات 7,5 که  احداث شده  مکعبى  متر  هزار  باب مخزن  و یک  پمپاژ  ایستگاه  باب  یک 
کیلومتر خط انتقال نیز در حال اجراست که براى تکمیل این پروژه آبرسانى به دشت امام 

و... نیز در مرحله انتخاب پیمانکار است.
وى ادامه داد: قرارداد بازسازى یک باب مخزن 2 هزار متر مکعبى نیز در این طرح پیش بینى 
شده است. مدیرعامل آبفا ابراز امیدوارى کرد: با تکمیل این پروژه نیاز آبى مردم روستاهاى 
مسیر و همچنین شهرك هاى صنعتى و تیپ هاى سپاه امام سجاد نیز به پایدارى لازم برسد.

توسعه  براى  باید  اینکه همه  بیان  با  بازدید  این  در  نیز  بندرعباس  فرماندار  مرودى  محمد 
زیرساخت ها تلاش کنند، گفت: اجراى پروژه آبرسانى نیز تاثیر زیادى بر توسعه این مناطق 
خواهد داشت و تلاش خواهیم کرد تا با رفع موانع عملیات این پروژه در اسرع وقت به پایان 

برسد.

افتتــاح مرکـــز مشـــاوره و خــدمات
 روانشنــاخت� هرمــزگان

استقرار بیمارستان صحرایی در شهرک پیامبر اعظم (ص) بندرعباس

آغاز فاز جدید آبرسان� به شمال بندرعباس


